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Abstract (en)
According to the invention, the display device comprises at least one layer having an electrooptical property with memory effect, flanked by a first
(12) and a second family (18) of electrodes. The display device further comprises a generator able to generate several dephased voltages. At least
one of the families (12) of electrodes is subdivided into at least two sub-families of parallel electrodes receiving respectively sustaining voltages
which are phase-shifted relative to one another. This results in a noticeable reduction in electrical consumption, an improvement in manufacturing
efficiency, the possibility of producing display devices of larger size and the increasing of the speed of writing an image, etc. <IMAGE>

Abstract (fr)
Selon l'invention, l'afficheur comprend au moins une couche ayant une propriété électro-optique à effet mémoire encadrée par une première (12)
et une seconde famille (18) d'électrodes. L'afficheur comprend encore un généràteur apte à engendrer plusieurs tensions déphasées. Au moins
l'une des familles (12) d'électrodes est subdivisée en au moins deux sous-familles d'électrodes parallèles recevant respectivement des tensions
d'entretien déphasées les unes par rapport aux autres. Il en résulte une diminution sensible de la consommation électrique, une amélioration du
rendement de fabrication, la possibilité de réaliser des afficheurs de plus grande taille et l'augmentation de la vitesse d'écriture d'une image, etc.
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